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• 6 Nářečí jsou naše kořeny 
Proč jsou dialekty v lepší formě na Moravě 
než v Čechách? Budou tady s námi ještě za 

padesát let? Jak se kdysi mluvilo v Praze 
a v Brně? A proč bychom to vlastně měli 
zkoumat? O tom hovoří jazykovědkyně 
III - Martina Ireinová.
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• 66 Amerikánce 
jsem se odevzdal
Jeho výdrž, zapálení pro věc a vášeň, 
s níž pracuje, u nás dost možná 
nemá obdoby. Režisér Viktor Tauš 
žije s příběhem Amerikánky - dívky 
z děcáku, o niž svět nestál - už téměřO
a nyní dokončuje film.

V 1 1 010 / 0redchudcu nám zatím z
v ••.1 v.,utajena. Zčásti to je tím, že se dochovalo málo fosilií, i tím, že jejich ži 
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• 50 Námořníci z doby kamenné 
Tři expedice Monoxylon, na kterých testoval, jak se 
v pravěku dostávali zemědělci z Předního východu do 
Evropy, mu nestačily. A tak archeolog Radomír Tichý 
loni v létě vyrazil na čtvrtou: v ještě větším člunu a S ještě 
větším počtem námořníků.
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• 22 Když je vězeň na útěku| 
Dá se utéct z každé věznice? Překonaly už moderní metody 
„klasiku", tedy pilníky či svázaná prostěradla? A kdo je legendou| 
mezi útěkáři? I o tom mluví sociolog Lukáš Dirga, jenž se věnuje 
výzkumům z vězeňského prostředí, a někdejší šéf dvou českých 
věznic Tomáš Kubín.|


